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Protokoll fra styremøte i Brekkestø Vel 

Dato: 26. september 2024 

Sted: Brekkekjærhaven/ Inger Lise Syversen 

Til stede: Svein Anders Heggem, Inger Lise Syversen, Bjørn Holter, Anne Robstad 

Martinsson, Christer Salvesen, Eva- Marie Brekkestø, Ingrid Sturk, Astri Bjercke og 

(digitalt) Ulrik Ibsen Thorsrud  

Forfall: Ingen 

Pål Friis var innkalt av styreleder, som representant for den nye arbeidsgruppa  

1. Avklaring og konkretisering av arbeidsgruppas mandat.  

Mandatet er både konkret og klargjort i årsmøtevedtak (jfr. Protokoll av 1. august 

2024). Gruppa har ikke ennå møttes, men har hatt noe digital kontakt. Pål la fram 

sine synspunkter som ikke er diskutert med de andre. Arbeidsgruppa skal jobbe 

selvstendig uten at styret i BV legger føringer for hva de måtte mene eller gjøre. 

Men styret ønsker å ha kontakt og også innkalle til et møte med alle på vårparten. 

  

2. Godkjenning av protokoll av 13. august 2024. 

Protokollen ble gjennomgått og godkjent. 

 

3. Fordeling av oppgaver og ansvarsområder. 

Dette er arbeidsoppgaver knytta både til Virksomhetsplanen og oppfølging av 

årsmøtevedtak; 

a. Oppmaling av gamle sjømerker («blinker»), Christer og Bjørn 

b. Maleoppdrag på Nødingen (kan kreve flere) Bjørn, Christer m. flere. Inger Lise 

kontakter Kystverket ang. ny forsyning av maling. 

c. Maling av gulv på Utkikken, Inger Lise og Astri. Bjørn har grå maling. 

d. Avtale og gjennomføre møte med Lillesand kommune for å lage et årshjul med 

tidsfrister, ansvarsområder og rolleavklaringer. Svein og Anne.                                                                                                                                                                                                                    

e. Organisere dugnad for å rydde stien mellom aktivitetsplassen og Tollboden.  

Det ble enighet om å organisere ryddedugnaden i forbindelse med den årlige 

vårdugnaden med en utvidelse på 2 til 3 dager. Bjørn og Anne m. flere. 

f. Kontakte Lillesand kommune for å legge sand i bukta ved butikken. 

Dette blir aktuelt til våren. 

g. Brev til Fylkesadministrasjonen ang. utgifter til å renovere steintrapp og for å sette 

opp et smijerns rekkverk. 

Ulrik og Svein innhenter en skriftlig bekreftelse på at midlene (kr. 70 000,-) kan 

omdisponeres til å omfatte nedre del av drifteveien (steintrapp med smijerns 

rekkverk), istedenfor den omsøkte øvre delen av drifteveien. 

Svein kontakter Olaf Skuggevik for et prisoverslag.  

 



2 
 

 

 

 

h. Tildeling av båtplasser. 

Det foreligger en venteliste fra styremøtereferatet av 20.desember 2021.  Den er ikke 

oppdatert, og inneholder heller ikke hvor lenge de aktuelle har stått på ventelista. 

Ingrid og Astri oppdaterer den med navn, bosted og datoer, samt ser på tildeling av 

båtplasser ifølge gjeldene regler.  

 

4. Brønnøysundregisteret: Signaturrett på vellets vegne.  

Det var enighet om at to i styret skal ha signaturrett og det er styreleder og 

økonomiansvarlig. 

5. Baksnakking og ryktespredning i BV. Styret behandlet henvendelse fra medlem 

fra Brekkestø Vel om et rykte mot Inger Lise Syversen som skulle ha underslått 

kr.70 000,- fra BVs midler. ILS sa seg godt fornøyd med styrets tydelige og kjappe 

dementi. Styrets leder pekte på at et medlem av BV var utpekt som ryktespreder og 

hadde bedt om støtte for å komme i kontakt med vedkommende, høre hvordan dette 

har kommet opp og få saken ut av verden. Inger Lise opplyste om at nevnte 

velmedlem var utpekt som ryktespreder ikke var kommet fra henne. Ingen i styret og 

ingen andre i BVs nedslagsfelt hadde hørt noe om nevnte rykte. Styret tar sterkt 

avstand fra enhver bakvaskelse og/eller ryktespredning i Brekkestø Vel. 

6. Orienteringssaker: 

a. Innmelding i Vellenes Fellesorganisasjon (VFO).  Ulrik ordner innmelding og 

medlemsavgift 

b. Tollbodsaken. Inger Lise kunne informere at saken er ferdigbehandlet i 

Finansdepartementet og foreligger hos tolldirektøren, (noe den har gjort siden i 

sommer). Grunnet mye omorganisering i Tolldirektoratet er det mye 

forsinkelser i etaten. Så det ventes fortsatt på et svar. 

7. Eventuelt 

a. Tilgang på styrets epost. Det ble enighet om at styreleder, økonomiansvarlig 

samt sekretær skal kunne ha innsyn i epost virksomheten. Astri kontakter Ulrik 

for å få tilgang. 

b. Ulrik lager en egen og lukket Facebook side, der medlemmene blir invitert til å 

delta i diskusjoner som gjelder BVs vedtekts fornyelser og eventuelle 

endringer. 

c. Ulrik ordner med ny registering i Brønnøysund. 

d. Bjørn oppdaterer BVs hjemmeside med nye medlemmer i styret. 

e. Styremøter og årsmøte for 2025, blir avtalt på neste styremøte 14. november 

2024. 
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Oslo den 7. oktober 2024 

Astri Bjercke 

Referent 

 


